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Concern over newspaper censorship in Khartoum 

On April 14, 2008, Sudanese officials halted the printing of the Al-Ayyam, 
Rai al-Sha’ab, and Ajras al-Huriyya newspapers after these press outlets 
refused to submit their text to government censors.  The United States 
deplores this infringement of the press in Sudan, and is deeply concerned 
about the aggression taken against these newspapers.  We call upon the 
Government of National Unity to end its practice of media censorship.  The 
United States firmly believes that a free press is a cornerstone of democracy 
and an integral part of lasting peace throughout Sudan.  

 

  بيان صحفي
  للنشر فورا

   2008 إبريل 15
  

  عراب عن القلق تجاه الرقابة على الصحف في الخرطوم إ
  

الأيام ورأي :  طبع ثلاث صحف هي2008 إبريل 14أوقف المسؤولون السودانيون يوم 
الشعب وأجراس الحرية في أعقاب رفض تلك الصحف عرض نصوص موضوعاتها 

 إن الولايات المتحدة تستهجن هذا الخرق لحرية. على رقابة الحكومة قبل الطبع
الصحافة في السودان، آما تشعر بالقلق العميق تجاه التعدي الذي اتخذ ضد تلك 

وإننا نهيب بحكومة الوحدة الوطنية أن تضع حدا للرقابة التي تمارسها على . الصحف
إن الولايات المتحدة تؤمن إيمانا راسخا بأن حرية الصحافة تمثل حجر . وسائل الإعلام

  .    لا يتجزأ من تحقيق السلام الدائم في جميع أرجاء السودانالزاوية للديمقراطية وجزءا
 
 
 

ولمزيد من الاستفسار، المرجو الاتصال بمكتب الشئون العامة 
  : على الهواتف  بالسفارة الامريكية بالخرطوم
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